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Spolek přátel ZŠ a MŠ Husinec – Řež z. s. 
Sídlo: Ke škole 17, 250 68 Husinec – Řež, IČO: 22 71 05 40 

 

Členská schůze pondělí 9. 4. 2018 od 19:00 ve školní jídelně ZŠ Husinec – Řež 
 

ZÁPIS Z ČLENSKÉ SCHŮZE 
 
PROGRAM: 

1. Zahájení a uvítání, důvod ke svolání schůze 
2. Představení a schválení programu 
3. Schválení nových členů 
4. Představení dosavadní činnosti spolku 
5. Výzva ke kandidatuře do výboru spolku 
6. Diskuze o dalším směřování spolku 
7. Volba členů výboru 
8. Členské příspěvky 
9. Oznámení výsledků volby 
10. Přednesení usnesení 
11. Závěr, poděkování 

 
Přítomní:  
Členové: 16 přítomných z 28 členů; Noví žadatelé o členství, přispěvatelé a další hosté: 17  
(viz listina přítomných uložená u výboru Spolku) 
 
ad 1) Zahájení 
J. Miléřová přivítala přítomné členy a hosty na členské schůzi. Dle prezenční listiny bylo ověřeno 15 
přítomných členů, vč. dvou na základě plné moci jinému členovi (dále jen členů), z počtu 28 stávajících 
členů. Schůze spolku je usnášeníschopná. 
Členy bylo aklamací v celkovém počtu 16 pro schváleno, že pro tuto schůzi bude: 

Moderátorka, ověřovatelka zápisu a navrhovatelka usnesení: Jana Miléřová 
Volební komise: Eva Sýkorová a Milan Vokatý 
Zapisovatelka: Lenka Mixová 

Nikdo se nezdržel hlasování a nikdo nebyl proti.  
 
Členská schůze byla svolána na základě rozhodnutí členské schůze ze dne 6. 3. 2018. Jejím zorganizováním 
byly pověřeny členky Lenka Mixová a Eva Sýkorová. Na přípravě se dále podílely Jana Miléřová a Daniela 
Mrázová. Důvodem ke svolání členské schůze bylo znovunastartování činnosti spolku, přijetí nových členů, 
volba členů do výboru spolku a schválení členských příspěvků.  
 
ad 2) Schválení programu 
J. Miléřová představila program schůze. Členové aklamací schválili program v navržené podobě v počtu 
16 pro, nikdo nebyl proti a nikdo se nezdržel hlasování. 
 
ad 3) Schválení nových členů 
Spolek nemá funkční výbor, který by schvaloval nové členy (viz zápis z členské schůze ze dne 6. 3. 2018). 
Členská schůze jakožto nejvyšší orgán spolku proto přistoupila ke schválení nových členů. Ke zahájení této 
členské schůze spolek obdržel 7 nových žádostí o členství. Členská schůze aklamací schválila členství 7 
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nových členů v počtu 16 pro, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. Počet členů spolku se tímto zvyšuje na 
35. Přítomných členů je 23, schůze je nadále usnášeníschopná.  
 
ad 4) Představení dosavadní činnosti spolku 
J. Miléřová představila účel spolku dle stanov a odůvodnila důležitost členství a zapojení rodičů do spolkové 
činnosti. Pan M. Kubica (bývalý předseda výboru) podrobněji prezentoval využívání příjmů spolku 
v minulých letech na nákup materiálních potřeb školy a doplnil informace o uspořádaných akcích. 
 
ad 5) Výzva ke kandidatuře do výboru spolku 
Podle stanov má výbor 3 členy, volené členskou schůzí na 2 roky. J. Miléřová připomněla kompetence a 
odpovědnosti výboru spolku. Následně také představila návrh, aby výbor měl 7 členů – ideálně za každou 
třídu školy 1 člen a za mateřskou školku 2 členy. Po krátké diskusi bylo ujasněno, že zvýšení počtu členů je 
možné až po schválení změn stanov, což může být připraveno na příští členskou schůzi. Rovněž je nutné 
ověřit s rejstříkovým soudem, jestli je možné do stanov uvést počet členů výboru jako „nejméně 3“ s tím, 
že členská schůze by následně mohla schválit počet vyšší dle toho, kolik by bylo pro danou volbu kandidátů 
(nejvíce ale 7). Idea byla přijata pozitivně a moderátorka vyzvala všechny členy ke zvážení možné 
kandidatury. 
 
ad 6) Diskuze o dalším směřování spolku 
Přítomným byly předneseny 2 otázky, které by měly poskytnout základ pro diskusi o dalším směřování 
spolku: 

 Co by podle vás měl spolek dělat a co od něj očekáváte? 

 Co by vás motivovalo k tomu se více zapojit do jeho činnosti nebo jak konkrétně byste se chtěli 
zapojit? 

Zúčastnění se rozdělili do několika skupinek a diskutovali nad danými otázkami a hlavní body z diskuse 
písemně zaznamenali. Po ukončení debaty zástupci z každé skupinky vystoupili a shrnuli hlavní závěry, 
názory, vize, požadavky a náměty na zlepšení. Zaznamenané podněty z diskuze jsou tyto: 
Skupina 1)  

 více zapojit členy do chodu a organizace spolku 
 organizovat neformální schůzky ke vzájemnému poznávání členů 
 více vzdělávacích přednášek 
 možnost zapojení spolku na dětském dni a maškarním plese 
 více aktivity v přípravě dětí z 5. třídy na přestup na vyšší stupeň 

Skupina 2)  
 odborné exkurze do firem, kde pracují rodiče 
 možnost zajištění elektrokroužku 
 finanční podpora škole a školce 
 zlepšení komunikace s personálem školy, pravidelná setkávání 
 návštěva možného budoucího zaměstnání (oslovit rodiče ke spolupráci) 
 větší spolupráce spolku a rodičů, potřeba, aby výbor předkládal rodičům podněty k zapojení 

Skupina 3)  
 materiálová podpora, pomůcky, software 
 možnost vytvořit seznam pomůcek, kdy se také rodiče mohou podílet na tvorbě seznamu 
 přednášky pro děti 
 zlepšení komunikace ze školou, vize školy, co se děje ve škole, případné dotace pro školu 
 každý člen výboru a poradního orgánu by se staral o určitou oblast/činnost 
 aktualizovat výborem seznam, notifikace, newsletery 

Skupina 4)  
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 založit webové stránky, nebo zviditelnit proklik na stránkách školy a školky, možnost veřejných 
komentářů a příspěvků od členů 

 aktuality spolku, v současnosti trvá neinformovanost 
 finanční podpora – centrum pro rodičovskou sbírku, sběrna nápadů 
 potřeba informovat členy o případném nedoplatku za členství 
Skupina 5)  
 sestavit finanční plán na začátku roku – ve spolupráci s učiteli sestavit tabulku o potřebách 

jednotlivých tříd MŠ a ZŠ 
 pokud vznikne potřeba na nákup finančně nákladnějšího vybavení, tak uspořádat veřejnou sbírku 
 pokračování ve financování hraček na vánoce 
 více školních akcí, sportovní den 
 neformální setkávání rodičů a učitelů, brigáda na zahradě, kavárnička 
 obnovit platformu setkávání se s ředitelem školy v rámci školy.  
 zajistit smysluplné akce  
 pro zvýšení zapojení rodičů je nutné, se spolkem, aby výbor aktivně oslovoval rodiče a nečekal na 

to, že se někdo ozve sám  
 spolek by měl generovat nabídku pomoci od rodičů vůči škole  

 
Členská schůze pověřila nový výbor, aby se zabýval podněty vzešlými z diskuse členské schůze 
k očekáváním členů od činnosti spolku a způsoby, jak členy více zapojit do činnosti spolku.  
 
ad 7)9) Volba členů výboru, oznámení výsledků 
Byla uzavřena kandidátní listina s následujícími kandidáty/kami do výboru: 

1. Jana Miléřová  
2. Zbyněk Kocur 
3. Tomáš Burian 
4. Anna Macková 
5. Sabina Hniličková 
6. Lenka Mixová 

J. Miléřová informovala o průběhu volby. Volební komise rozdala volební lístky, které jsou dokladované 
v archivu spolku. Každý člen jmenovitě napsal 3 své kandidáty a předal lístek volební komisi, která spočítala 
hlasy. Z nezvolených kandidátů by mohla vzniknout užší skupinka, kterou by nový výbor mohl více 
zapojovat do svých zasedání a komunikace s jednotlivými třídami. 
Bylo odevzdáno 22 platných volebních lístků. Výsledky volby: 

1. Jana Miléřová - 16 
2. Zbyněk Kocur - 9 
3. Tomáš Burian - 10 
4. Anna Macková - 10 
5. Sabina Hniličková - 9 
6. Lenka Mixová - 12 

Při vyhlašování výsledků se paní Macková vzdala své kandidatury s přislíbením účasti v poradní skupince.  
Členská schůze zvolila za členy výboru Tomáše Buriana, Janu Miléřovou a Lenku Mixovou v počtu 26 pro, 
nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel hlasování. 
 
ad 8) Členské příspěvky 
Členská schůze schválila, že členský příspěvek na školní rok bude činit 1 000 Kč za člena, s platností od 
školního roku 2018/19. Členové jsou povinni uhradit plnou výši členského příspěvku nejdéle do 30. 11. 
daného roku. V případě neuhrazení členského příspěvku bude v souladu se stanovami spolku člen znovu 
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vyzván k jeho úhradě v novém termínu. Neuhrazení členského příspěvku bude posuzováno v souladu se 
stanovami spolku jako důvod k vyloučení člena.  
Pokud má rodina více dětí v MŠ nebo ZŠ, tak jakákoliv platba člena za každé další dítě je projevem solidarity 
a darem spolku. Rodiče, kteří se nechtějí stát členy spolku, jsou vyzýváni k přispívání na činnost spolku 
formou daru. 
Členská schůze schválila výši členských příspěvků v počtu 21 pro, 0 proti, nikdo se nezdržel hlasování. 
 
ad 10) Přednesení usnesení 
J. Miléřová shrnula závěry ze schůze a usnesení. O usnesení nakonec neproběhlo hlasování, neboť 
jednotlivé body byly předmětem hlasování zvlášť. 
 
ad 11) Závěr, poděkování 
Členky sdružení, které zorganizovaly tuto členskou schůzi, poděkovaly všem přítomným za účast na schůzi. 
Podle průběhu i závěru je možné ji považovat za přínosnou a poskytla důležité body pro další fungování 
spolku. Společně s ostatními členy a rodiči přispěvateli se těšíme na další spolupráci, která bude přínosem 
především pro naše děti.  
 
 
V Husinci – Řeži 9. 4. 2018 
 
Zapsala: Lenka Mixová 
 
 
 
 
 
Ověřila: Jana Miléřová 


